
                                                                                                

                                                                                                                    

 

 

Verslag overleg Schouwcommissie Wolwevershaven 

Donderdag 17 juni 2021 

  

 
Deelnemers: 

 

Leen Paans  Gemeente Dordrecht 

Jaap Nab  Gemeente Dordrecht 

Rob Tas  Onafhankelijke deskundige 

Ton Vreeken  Scheepseigenaar/vergunninghouder     

 

Datum:  Donderdag 17 juni 2021 

Aanvang: 11.00 tot 12.00  uur 

Locatie: Kerkeplaat 3 

 

  

 

1) Opening  

 

2) Mededingen 

1. Het Platform Wolwevershaven is een belangrijke gesprekspartner voor het gebied. Ze willen 

graag meedenken.  zit als vertegenwoordiger van de schippers in dat platform. 

Binnenkort gaat  in gesprek met vertegenwoordigers van dat Platform. 

2.  van de ‘Res Nova’ krijgt de gelegenheid om vóór 1 juli te reageren op het 

voorstel om in de Kuipershaven te kunnen liggen. Bij positief bericht volgt de procedure  

voor een ligplaatsvergunning.  

 

3) Verslag 12 maart 2021 

Wordt goedgekeurd 

 

4) Aanvraag  voor de Helena Jacoba 

De vraag is of we de Helena Jacoba nu al moeten schouwen, omdat nog geen 

eigenaar is. Afgesproken is dat we als Schouwcommmissie deze middag wel gaan 

kennismaken met  op de wal naast de Helena Jacoba.  en  gaan erheen.  

 

5) Voortgang aanvraag ligplaatsvergunning   

 heeft  antwoord gegeven op zijn vraag om een ligplaatsvergunning voor de 

‘Twee Gebroeders’ van zijn vader te krijgen. Omdat een ligplaatsvergunning een schip en 

persoonsgebonden besluit is moet een eigendomsbewijs worden overlegd waarin hij ook de 

eigenaar/rechthebbende van de ‘Twee Gebroeders’ is. Daarna zal het schip door de 

Schouwcommmissie worden geschouwd en advies worden gegeven. 

 

6) Aanvraag  en  klipper Zeewolf   

Volgens Ton is het geen historisch schip. Er wordt om meer informatie gevraagd. 

 

7) Uitspraak Rb Rotterdam d.d.  juni 2021 beroep  

 wilde via de rechter ons afdwingen dat hij voor elke vergadering van de 

Schouwcommmissie wordt uitgenodigd. De voorzitter heeft dit afgewezen en stelt dat de 

vergaderingen van de Schouwcommmissie niet openbaar zijn.  heeft daarop de 



                                                                                                

                                                                                                                    

gemeente om handhaving verzocht om dit toch voor elkaar te krijgen. Dit verzoek is 

afgewezen. De rechter heeft overwogen dat de Schouwcommmissie is ingesteld door het 

college van B&W. Dat betekent dat de dwingende openbaarheidsregeling voor commissies 

in dit geval niet geldt. De gemeente Dordrecht heeft het verzoek om handhaving terecht 

afgewezen. 

 

8) Stand scheepscarrousel Kuipershaven 

Volgens een zijn er nog geen aanvragen binnengekomen om tijdelijk in de Kuipershaven af 

te meren. Wel heeft één historisch schip daar afgemeerd, maar is weer weggegaan. 

 

9) Voorstel uitbreiding ligplaatsen Wolwevershaven en Kuipershaven  

onderzoekt of er 3 extra ligplaatsen met ligplaatsvergunning kunnen worden afgegeven 

voor de Kuipershavenkant. 

 

      9)  Rondvraag 

• Er is een plan om een loopsteiger met een lengte van 112 meter aan de Kuipershaven kant 

te realiseren. Past dat wel  in het historisch stadsbeeld? Er is nog geen bouwtekening 

gemaakt aldus . 

• heeft een vaartuig gesignaleerd dat na onderzoek door  is 

aangekocht en in de Wolwevershaven zonder zijn medeweten is neergelegd. Het is van 

het type kraak en komt uit Amsterdam. 

  

 

 

 

     

                                                                                       
 

 

 




